
ASSEMBLEA DE SÒCIS  18/6/22 

 

 

 

En Virtut de l’acord de la Junta Directiva de data  26 de Maig 

d’enguany, es convoca als socis/es de la Societat Protectora 

d’Animals de Mataró (Spam) a l’Assemblea General Ordinària a 

celebrar el dia 18 de Juny del 2022 a la sala d’actes del Centre Civic 

Pla d’en Boet ( Juan Sebastian Elcano, nº 6 de Mataró 08302. Inici 

a les 10.30 en primera convocatòria i en segona a les 11 h amb el 

següent  

ORDRE DEL DIA 

1-Acreditació de socis/es i vots delegats. 

2-Aprovació acta anterior. 

3-Memòria d’activitats i tancament 21. 

4-Pla d’actuació i pressupost del 22. 

5-Licitació Ajuntament, i acord Spam-Daina 

6-Spam com a entitat col·laboradora del programa de gats         

del carrer de l’Ajuntament de Matarò. 

7-Canvis  de Junta Directiva  i ratificació de càrrecs nous. 

8-Constitució d’un Consell Assessor Spam-Daina, funcions. 

9-Proposta per Declarar Spam com entitat  d’utilitat 

pública. 

10-LIibre dels 50 anys. 

11- Precs i Preguntes. 

1- ACREDITACIÓ SÒCIS 



 

Sra. Montserrat  Abril i Samsó 

Sra. Clara Busquets 

Sra. Mº Jesús Cordón 

Sra. Roser de Elías 

Sra. Helena Escoda. 

Sra. Núria Garcia Amat 

Sra. Susanna Martinez 

Sra. Sílvia Nuñez Fernàndez 

Sra. Pilar Pallarés Povill 

Sra. Etel Paricio del Castillo 

Sra.Núria Ramirez Carbó 

Sra.Silvia Serra Lafarga 

Sr. Albert Forns Floriach 

Sr. José Millan Moreno 

Sr.Ricard Paricio Villén 

Sr.Joan Vila Pellicer 

 

Sr. Antonio Mata  delega a José Millán 

Sres. Zaneta Mateova + Neus Macarro+Marina Valls i 

Valls+Jaume Sardà Nolis, dele gan a Silvia Serra- 



Srs. Carles Trell de Elias+Antoni Payero de Elias +Ignasi 

Payero i de Elias, delegan a Roser de Elias i Trullol 

Sra.Mº Angeles Rivera Garcia. 

Sra. Carme Rovira, delega a Etel Paricio 

Sr.Esteban Rodriguez Miñarro delega a Mº Jesús Cordón. 

També hi son presents la Directora Financera, Sra.  

Meritxell Fontdegloria i el membre del Patronat  de Daina 

Sr. Ignasi Garcia-Milà 

 

2- APROVACIÓ ACTA ANTERIOR 

L’acta està penjada  des de fa quasi un any i no s’ha rebut 

cap contraindicació, per tant la podem donar per 

aprovada. 

 

3-MEMÒRIA D’ACTIVITATS I TANCAMENT DEL 21 

*-  Adopcions* S’han fet millores en la gestió de l’adopció 

donant suport amb educadors i veterinaris- 

Hem tingut fins a Octubre a Cristina Morales, i fins a dia 

d’avui  a Míriam d’Atuk, això amb els gossos. 

Amb els gats,  tenim el suport de l’etòloga i educadora Sra. 

Clara Busquets pels problemes post-adopció. 

Hem continuat  amb les campanyes començades el 2020 

S’han donat pautes i consell específics per cada adoptant ( 

cadell de gos, gpps, gats) 



S’ha continuat amb la cita prèvia, i amb això hem pogut 

millorar la gestió del les visites per adopció. 

 

*Refugis*, Hem afermat la presència veterinària, tenim 

tres dies a la setmana les seves visites 

Per intentar la millora dels refugis, estem potenciant 

l’enriquiment ambiental amb el suport del educadors 

externs i cuidadors per millorar el benestar en els refugis 

 

*Seguretat*, S’han elaborat protocols de seguretat amb 

educadors, veterinaris  i cuidadors, per prevenir riscos 

sanitaris i físics a animals i persones. 

També s’han dissenyat qüestionaris per les persones que 

volen adoptar i pels que entren amb propietari. 

 

*Gats de carrer* S’ha treballat molt, Des de l’oficina de 

Benestar per resoldre diferents aspectes de la gestió. 

La interlocutora de colònies, Sandra Bosch,  ho deixa  i 

entra Cristina Vila. 

L’Ajuntament equipa l’oficina de Benestar amb la tècnica  i 

Biòloga Sra. Eva Torres, la Veterinària Carme Ruiz, i la 

responsable  de l’oficina Laia de Balanzó. Es fan  reunions 

molt seguides per detectar mancances i buscar solucions. 

Es fa  un acostament de les alimentadores i l’ajuntament i 

se’ls hi presenta la nova Oficina de Benestar , també 

tractarà les necessitats més urgents. 



Nosaltres, hem fet front al cost  del 100% de la cura dels 

gats de carrer de Mataró que ho ha gestionat l’Spam, i 

també del mínim manteniment del cens. 

Hem sol·licitat un ajut a la Generalitat per aquest fet i 

també es fan 3 recollides al Mercadona. 

 

*Col·laboracions*, Hem seguit amb empreses i institucions 

com 

-Fundació Pasqual Maragall 

-Apaec                               - Inmonova               

-Atuk                                  - Triangle                 

-Fatro                                 - Projecte Lola 

-Distrivet                           - Tartaruga 

-Single Track                     - U.A.B. 

-Gos i Gat                          -Hope and Help .....i altres       

I també amb la col·laboració del Ajuntament de Mataró 

 

*Comunicació , Ponències*  

-Programa Peluts 

-Entrevista amb Sergio Torres 

-Comunicats de premsa en diferents mitjans 

-Entrevista a la “Gata Lola” de tv Empordà 



-Participació en les jornades culturals  de “la Tèrmica” a 

Màlaga. 

-Mascoteros i Sos Palma 

-Imput mediàtic  de promoció de l’adopció amb artistes 

com :   -Nacho Vidal             -Samantha Villar 

           -Jordi Sanchez           -Malena Gràcia  

           -Eva Isanta                 - i altres...... 

-Campanya per Sant Jordi i Nadal 

-Col·laboració amb la Campanya “Experto Animal” 

-Impactes a la premsa digital i audiovisuals: -Matins TV3 

                                                                               -Rac 1 

                                                                               -Badalona TV 

En paper:  -Efe                      -Diari Ara                   

                   -Som Mollet       -Cap Gros 

                   -Iluro                      -Tribuna del Maresme ...i altres. 

 

*Sol·licituds d’Escoles , Associacions i Fundacions* 

- Atenció a menors 

- Persones tutelades o en risc d’exclusió 

- Visites a les Escoles 

- Visites al refugi 

- Estudiants de diferents nivells (Tr.Cs. Tfg) 



- Projecte C.U.E.M.E 

- Projecte Singular 

- Servei Comunitari ( Cor de Maria i Valldemia) 

 

*Nova Web,* ES comenta la necessitat d’una nova web 

que serà amb un disseny més actual, amb 3 intranets, que 

potenciarà les adopcions i les donacions, i també , més 

segura. El preu , és de 6.000€ amb un cost de 180€ 

mensuals. ES pràctica ja que es podem omplir els 

qüestionaris  des de la mateixa web i son específics per 

mainaderes, adoptants, ect... 

S’APROVA EL MANTENIMENT DE LA NOVA WEB 

 

*Voluntariat* Han augmentat les noves sol.licituts, 

actualment estem en 978. Ens en falten en el refugi de 

Cabrils i amb els gats de carrer, També falta 

acompanyament als nous voluntaris. 

 

*Socis* S’han donat d’alta 4 persones i de baixa 30 i 

d’aquests , la majoria son els que es van donar d’alta per 

recolzar les candidatures de les últimes eleccions. 

 

*Llibre 50 anys* El llibre té la finalitat de deixar constància 

documental i escrita, explicar l’evolució, reivindicar un 



model de gestió referent i conscienciar de que encara 

queda molta feina a fer. 

Dirigit al públic en general, evidentment al socis, 

voluntaris, administracions, altres entitats, biblioteques i 

àmbit educatiu. 

Està quasi acabat, falta engegar el Verkami i trobar 

patrocinadora per el finançament. Aquest llibre, es la 

guinda dels 50 anys de l’Entitat, on explica molta història 

viscuda, s’imprimiran uns500-1000 exemplars, amb tapes 

plastificades i a tot color, en català i properament en 

castellà. 

La presentació serà el23 de setembre al Foment Mataroní 

i per aquest aniversari , tindrem un logo commemoratiu. 

 

*Animals* Hem tingut en el any 2021 : 

             - Entrades de 639 gats i 695 gossos 

             - Adopcions, retorns i acollides, 683gossos,504 gats 

             - Gats de carrer, 251 

             -Serveis veterinaris : 3.216 intervencions 

 

*Tancament del 21* El total d’ingressos es de 342.207,56€  

Els ingressos es comptabilitzen: 

- Ajuntament i Associacions 

- Donacions i actes solidaris 

- Taxes dels animals de refugi 



- Quotes socis 

- Subvencions 

- Altres ingressos 

 

Les despeses: El Total de despeses 338.713.50€ 

- De Personal 

- Despeses directes 

- Despeses indirectes 

- Despeses financeres 

S’APROVA EL TANCAMENT 

 

4- PLA D’ACTUACIÓ I PRESSUPOSTOS 

 

Els objectius per aquest 2022, es seguir treballant per la 

cultura de l’adopció responsable i fer realitat el Projecte de 

benestar als refugis. 

 

*Conscienciació* i educació sobre la tinença responsable. 

*Comunicació* Mantenir i cuidar la marca “Spam”i fer.la 

més  present a la nostre ciutat. 

*Voluntariat* Seguir potenciant el voluntariat  de tota 

mena. 

*Licitació*guanyar la licitació del Ajuntament de Mataró 

*Transparència*, Posar ordre a les nostres dues  entitats 

per proporcionar més transparència 



*Protegir* i vetllar la cessió de C. Pilé 

*Gats de carrer* Col.la borar amb l’Ajuntament pels gats 

del carrer. 

S’APROVA  EL PLA D’ACTUACIÓ 

 

*Pressupostos 2022* 

 

Els ingressos  son  de  

- Serveis d’Ajuntament i facturació a Associacions 

- Taxes d’adopcions, acollides, donatius i subvencions 

TOTAL: (Fins 30/6)   189.000€ 

 

Despeses: 

- Despeses de personal 

TOTAL   164.805€ 

- Despeses directes: 

                 - Alimentació 

                 - Sorra gat 

                 - Medicaments 

                 - Hospitalitzacions 

                 - Enriquiment 

                 - Educació canina  



TOTAL   34.881€ 

- Despeses indirectes :    

                 - Benzina i desplaçaments 

                 - Assessors, Advocats 

                 - Serveis Bancaris i similars 

                 - Altres 

TOTAL   11.225€ 

S’APROVA EL PRESSUPOST 

 

5-LICITACIÓ AMBL’AJUNTAMENT I ACORD SPAM -DAINA 

*Licitació* 

Ha sortit la licitació nosaltres, ja no havia possibilitat de 

més prorroga, i la idea de anar plegada la licitació i el nou 

Caac, no ha sigut possible per l’endarreriment de les obres. 

Afortunadament, Daina  ha guanyat la licitació i estem a 

l’espera de la signatura. 

Per tant, ara, ens toca compartir l’espai de C.Pilé amb el 

Servei Municipal  (75% )assolit per Daina i un altre tros 

(25%) que serà l’espai Spam. Aquest espai del 75%, serà un 

espai solament per gossos  de Mataró i Spam es queda 

amb els altres gossos desprès que hagin passat els 21 dia 

de la seva entrada. Vist d’aquesta manera , ens preguntem, 

si Daina cobra per fer  aquest servei, i Spam no cobra res, 

com assolirà el manteniment i cura del animals de la zona 

Spam, per tant, s’ha de definir de quina entitat depenen 



uns treballadors i uns altres, ja que uns treballen per Daina 

i altres per Spam, Resulta que la que té ingressos per fer el 

servei és Daina, i Spam no cobra res, doncs com podrà 

subsistir.... Abans de res hem de definir els projectes de 

cada entitat i els treballadors que necessiten cada una.  

Dins la licitació, entren els gats de carrer, demanen unes 

hores mínimes de personal, que siguin, com a mínim 

,titulats amb ATV, ect...Això representa  una gran feinada i 

necessitem prendre decisions importants, i per això hem 

constituït un “Consell Assessor” format per persones de 

dins de l’entitat amb un pes inportant com son : les 

Sres/Srs Susanna Martinez,(economista) Ethel Paricio ( 

Comunicació), Ricard Paricio ( comptable), Pep Flores( 

coneixedora de l’entitat) que ens ajudaran a veure les 

coses més clares i que siguin més transparents i sobre tot 

amb uns pressupostos molts clar per cada entitat. 

El sr.Albert Forns diu que tot això és molt complicat amb 

aquest plantejament, i pregunta perquè no es fusionen les 

dues entitats...., se li respon que es una idea a tenir en 

compte , però que ara no es el moment, com tenim entre 

els assistents  el sr. Garcia-Milà, contesta i explica que ara 

estem en un primer pas, posant ordre e identificar que fan 

i quins projectes tenen, i també quins treballadors  té una 

i altre, i això dona peu a que entre elles es puguin establir 

acords. , HI ha més socis que  posen sobre la taula que per 

evitar aquest  trencaclosques entre les entitats, seria  més 

fàcil de gestionar si es fusionessin, s’explica  que ara per 

ara seria complicat ja que exigiria una assemblea 



extraordinària molt ben explicada i on el soci tindria que 

donar el seu vist i plau, i ara per ara no està contemplat, 

però aquesta idea proposada pels socis cal tenir.la en 

compte, per contra , altres socis creuen en la continuïtat 

de les dues entitats. 

També cal explicar que l’Ajuntament ens ofereix  una 

reunió per presentar-nos el projecte Caac que diuen que 

començarà  el proper any. 

*Acord Spam/Daina* 

Vist que  ara la licitadora  es Daina i tindrà un 75% de C: 

Pilé, i compartirà espai amb Spam  que li queda un 25%, es 

necessari que les dues entitats tinguin acords per 

regular.se, per tant, s’han de definir uns acords ( veure 

document), el qual presentem als socis per la seva 

aprovació. 

A més d’aquest acord bàsicament econòmic, també es té 

que acordar la regulació de l’activitat d’Spam i Daina a C. 

Pilé. Hi ha un grup de treball format per la Sres. Susanna 

Martinez, Meritxell Fontdegloria, i el nostre assessor 

extern Sr. Patau, que estan intentant esbrinar els detalls 

del tema econòmic, a més de decidir a que es vol dedicar 

Spam amb els recursos que té dins del entorn de C. Pilé. Ha 

d’haver-hi un acord per definir de quina manera gestionem 

les dues entitats vers el servei a C. Pilé 

*S’ APROVA L’ACORD SPAM /DAINA PER UNANIMITAT* 

 



6- SPAM CON ENTITAT COL.LABORADORA DE GATS DE 

CARRER DE L’AJUNTAMENT DE MATARÓ 

 

Cal dir que el programa de gats de carrer es posarà en 

marxa quan signem el nou contracte amb Daina i s’ha de 

decidir si es vol convenir amb l’Ajuntament. Aquest 

conveni, regularà las alimentadores i Spam es compromet 

a arribar on l’Ajuntament  no ho fa, que es tot allò més 

enllà del C.E.R. 

*S’APROVA CONVENIAR AMB ELLS* 

 

7- CANVIS  A LA JUNTA DIRECTIVA I RATIFICACIÓ CARRECS 

 

S’han produït dues baixes en la J. Directiva, la Tresorera 

Sra. Marta Masmitjà que és substituïda per la Sra. Clara 

Busquets i també  s’incorpora  la Sra. Mº Jesús Cordón  en 

lloc de La vocal Sra. Irene Mainat. 

*QUEDEN RATIFICATS PELS PRESENTS* 

 

8- CONSTITUCIÓ D’UN CONSELL ASSESSOR 

SPAM/DAINA.FUNCIONS 

 

La fundació Daina i la seva fundadora  la Societat 

Protectora Spam, decideixen crear un Consell Assessor de 

les dues entitats constituït com un òrgan de caràcter 



consultiu i de deliberació destinat al acompanyament en 

matèria de reflexió, debat, orientació i suport amb tot allò 

que afecti a les finalitats io compromisos adquirits 

d’ambdues entitats.  

Està constituït per persones físiques que pel seu 

coneixement de les entitats, , es considerem amb opinió i 

criteri rellevant per a col·laborar en l’acompliment de les 

seves finalitats i compromisos. ( veure document). 

Està format pels Srs i Sres Ricard Paricio, Ethel 

Paricio,Susanna Martinez, Pepa Flores, i en el dia d’avui 

s’han afegit Albert Forns i Joan Vila. 

*S’APROVA LA SEVA CONSTITUCIÓ* 

 

9-PROPOSTA PERQUÈ SPAM SIGUI DECLARADA D’UTILITAT 

PÚBLICA 

Encara que és una mica farragós, mirarem de fer els 

tràmits perquè sigui declarada d’utilitat pública. 

*S’APROVA* 

 

10-LLIBRE DELS 50 ANYS 

 

 

Aquest any 2022 la nostre entitat, fa 50 anys, i per celebra-

ho  editem un llibre  que es l’historia de l’entitat. Es vol 

deixar constància escrita i documental la seva trajectòria i 



explica l’evolució de la convivència entre animals i 

persones 

 

Reivindica un model de gestió de refugis d’animals que ha 

esdevingut referència, i fa menció  de les tasques fetes i les 

que queden per fer. 

Va dirigit  a socis , voluntaris de l’entitat, altres entitats, 

instituts, escoles , biblioteques públiques ,administracions 

i públic en general. 

Serà a tot color, amb tapes plastificades,  més de 200 

pàgines....ect 

El preu de disseny .......4.500€ 

Impressió  500 ex...      6.500€ 

Impressió  750 ex.........7.300€ 

Impressió 1.000 ex        7.900€ 

La presentació serà  el 23 de Setembre a les 6 de la tarde 

al Foment Mataroní. 

 

11-PRECS I PREGUNTES 

*HI ha socis que demanen que abans de l’Assemblea 

s’enviïn  els comptes per poder-los mirar. 

-Es tindrà en compte 

*També exposen que en els correcans  posin fonts de tres 

pisos ( per l’alçada dels gossos. 



-No es competència nostre, es demanarà al Ajuntament´ 

* Sra Susanna  Martinez proposa que amb el coneixement 

que té Spam /Daina  es podria ajudar a millorar a entitats 

que comencen o més petites. 

-Es valorarà. 

* Sra Ethel Paricio, proposa que aprofitant  la data dels 50 

anys, es podria fer una taula rodona sobre el tema de 

gestió de refugis.  

-Es té amb compte 

*Sra. Susanna Martinez proposa fer un bon ús dels 

recursos humans que tenim, cuidar al personal, mes 

salaris, abans de contractar a nous, motivar als que tenim. 

-Es té en compte 

*Sra. Núria Ramirez pregunta que passa amb els  gossos de 

diferents municipis a partir de la signatura... 

-Se li explica  que no podran anar a C. Pilé durant els 

primers 20 dies, a partir del 21 podran entrar en la zona  

del 25% que es la de Spam. 

*Sr.Albert Forns creu que si es pogues fer un vídeo de 

publicitat i pasar.ho al Mataró Park, potser trobariam  

co.laboradors per la producció del llibre. 

Demanar a Benestar Animal,  que posin fonts  per els 

gossos. 

Indicar amb un lletrero la direcció de la gossera des de la 

Rda Cervantes a C: Pilé, 



El sr. Joan Vila demana que els animals en la web surtin per 

centres, 

-S’intentarà fer 

Pregunta si Doggi Time continua amb nosaltres 

-No Continua. 

També demana participar en el Consell Assessor. 

 

 

I sense cap més pregunta a fer, s’aixeca la sessió a dia 

d’avui , 

 

Vist i plau  

La Presidenta                                                   La Secretària 

   

 

 

 

 

 

 

 


